
Protokół 37/2022
Posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Ekologii,

Które odbyło się 5 kwietnia 2022 r. w trybie stacjonarnym

Posiedzenie  prowadził  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Ekologii  Wojciech
Cichoń. Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu kworum otworzył obrady (lista obecności
stanowi załącznik nr 1 do protokołu).
(Usprawiedliwieni – Wisłocka Marta, Barcik Krystyna, Kępa Ryszard
Nieusprawiedliwieni – Jaczewska-Szymkowiak Karolina).
Przewodniczący Komisji zapytał czy radni mają uwagi do porządku obrad.

Porządek obrad:

O  godzinie  10:00  wyjazd  spod  Urzędu  Miasta  Legnicy  do  Schroniska  dla  Bezdomnych
Zwierząt przy ul. Ceglanej w Legnicy.
Ok. godziny 11:00 powrót do Urzędu Miasta i ciąg dalszy posiedzenia w sali 226 Urzędu
Miasta Legnicy.

1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Omówienie  informacji  nt.  „Funkcjonowanie  Schroniska  dla  Bezdomnych  Zwierząt

w Legnicy”.
4. Omówienie „Informacji z realizacji pracy Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds.

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie”.
5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
6. Omówienie korespondencji.
7. Sprawy różne.

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego porządku.

Komisja przyjęła zaproponowany porządek przez aklamację.

AD. 2 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA KOMISJI

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.

Komisja przyjęła protokół przez aklamację.

AD.  3  INFORMACJA  NT.  „FUNKCJONOWANIE  SCHRONISKA  DLA
BEZDOMNYCH ZWIERZĄT W LEGNICY” – 
pismo  Zastępcy  Prezydenta  Jadwigi  Zienkiewicz  z  dnia  31  marca  2022  r.  
Nr IK.6140.14.2022.VII (załącznik nr 2 do protokołu).

Pani Bożena Czerwińska, dyrektor Wydziału Infrastruktury Komunalnej omówiła pokrótce
przestawiony materiał.



Radny  Andrzej  Lorenc  zapytał  jakie  inwestycje  planowane  są  w  najbliższym  czasie
w Schronisku.

Pani Bożena Czerwińska odpowiedziała, że w ramach Legnickiego Budżetu Obywatelskiego
powstanie  niedługo  pawilon  edukacyjny,  który  będzie  przeznaczony  do  prowadzenia
działalności  edukacyjnej  w  zakresie  opieki  nad  zwierzętami.  Powstać  ma  również  nowy
wybieg przeznaczony dla szczeniąt.

Radni uwag nie wnieśli.

Komisja  pozytywnie  przyjęła  informację  o  działalności  Schroniska  dla  Bezdomnych
Zwierząt.

AD.  4 INFORMACJA  Z  REALIZACJI  PRACY  GMINNEGO  ZESPOŁU
INTERDYSCYPLINARNEGO DO SPRAW PRZECIWDZIAŁANIA PRZEMOCY W
RODZINIE – 
pismo  Zastępcy  Prezydenta  Jadwigi  Zienkiewicz  z  dnia  31  marca  2022  r.
Nr ZS.0012.4.6.2022.I.

Pani Zyta Lorenc, Zastępca dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Legnicy,
omówiła materiał, który radni otrzymali na piśmie przed posiedzeniem Komisji. Wypowiedź
dotyczyła,  m.in.  zakresu  działania  Zespołu,  jego  składu  osobowego  oraz  częstotliwości
spotkań.

Radny  Andrzej  Lorenc  zapytał,  że  większe  finansowanie  zadania  miałoby  wpływ  na
funkcjonowanie Zespołu i lepszą współpracę z innymi podmiotami, np. ze służbą zdrowia.

Pani Zyta Lorenc odpowiedziała, że ze względu na przepisy Zespół nie może mieć własnego
budżetu. W ramach środków finansowych MOPS na obsługę administracyjną (zakup tonerów
do drukarki, papieru do druku, opłacenie kosztów korespondencji) Zespół dysponuje kwotą
10 tysięcy złotych. Członkowie Zespołu nie otrzymują wynagrodzenia za pracę w Zespole.

Radni nie wnieśli więcej uwag.

Komisja  pozytywnie  oceniła  przygotowany  materiał  oraz  działania  gminnego  Zespołu
Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy.

AD. 5 ZAOPINIOWANIE MATERIAŁÓW SESYJNYCH

Brak materiałów sesyjnych do zaopiniowania.

AD. 6 OMÓWIENIE KORESPONDENCJI

Brak korespondencji do omówienia.



AD. 7 SPRAWY RÓŻNE

Przewodniczący  Komisji  poprosił  o  przyjęcie  Sprawozdania  z  pracy  komisji  Spraw
Społecznych i Ekologii za rok 2021.

Radni nie wnieśli uwag do Sprawozdania.

Komisja przez aklamację przyjęła Sprawozdanie za rok 2021.

Radni nie wnieśli innych uwag w tym punkcie porządku obrad.

Porządek obrad został wyczerpany.

Przewodniczący  Komisji  podziękował  radnym  oraz  zaproszonym  gościom  za  udział
w posiedzeniu i zakończył obrady Komisji.

Protokół sporządziła:
Marta Kowalczyk

Przewodniczący                    
Komisji Spraw Społecznych i Ekologii

Wojciech Cichoń                   


